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* Zdravotní středisko Všetaty oznamuje změny v příštím týdnu (Po+Út beze změny): 

- středa 13.11. - lékař 8 – 10:30, není sestra ani odběry 

- čtvrtek 14.11. – ZAVŘENO 

- pátek 15.11. – pouze sestra 13 – 15:00 
 

* Rekonstrukce hlavní silnice – od zítra – pátku 8.11., do pátku 15.11. včetně, bude zcela 

uzavřen průjezd na Všetaty, bude se pokládat asfalt. Pátek až pondělí od zátočiny ke kravínu, 

od úterý 12.11. do pátku 15. od zátočiny ke Všetatům. V intravilánu Nedomic a Ovčár budou 

zároveň s tímto pokračovat práce na budování zásaků. Žádáme (nejen) zemědělce v této době 

nevjíždět z polí na hlavní silnici pokud možno vůbec, a pokud ano, pak důkladně očistit kola. 

Nánosy hlíny z polí na vyfrézovanou silnici způsobí špatné spojení asfaltových vrstev, semena 

pampelišky a přesličky vyklíčí přes asfalt, apod. 

Od 18.11. se bude pokládat asfalt ve Všetatech uvnitř obce, opět nebude průjezd. 

Ve čtvrtek 21.11. bude na 1 den zcela uzavřen průjezd od kravína do zátočiny, budou se dělat 

strojově krajnice, obě strany silnice. 

Asfaltování uvnitř Nedomic je naplánováno od 25.11., průjezd nebude možný pro nikoho. 

Předem se dozvíme denní úseky, budeme požádáni parkovat mimo, abychom vyjeli na Všetaty 

nebo Dřísy, posléze část i na Ovčáry. Uvedené termíny se mohou změnit, v případě odhalení 

skrytého problému. Nerada je uvádím, skrytých překvapení máme více než dost … ;)  
 

Věřte mi, prosím, že na stavbě se denně pracuje a práce se koordinuje tak, aby se podařilo 

skloubit požadavky lidí, technické možnosti, legislativu, finance a kvalitu. Samozřejmě, 

požadavky nám jdou proti sobě, ale výsledek musí být to nejlepší z možného. 
 

* Centrální topení – průzkum zájmu mezi občany přinesl na 65 podepsaných souhlasů o 

připojení, nečekali jsme tolik. Dle zevrubných propočtů by systém byl realizovatelný a 

investice návratná. Ovšem za cenu úvěru, který by se splácel z plateb za topení. Přibližná cena 

se pohybuje kolem 60 mil Kč, dotace cca 40 mil, úvěr 20 mil. Věřím, že zájem bude ve finále 

větší, jak na nás bude doléhat regulace ochrany ovzduší, kontroly kotlů, revizí, apod. Věřím, 

že i cena za realizaci bude větší, tím i potřeba úvěru. Ale pokud by se vše velmi dobře předem 

propočítalo a naplánovalo, jsem přesvědčená, že by to mohlo dobře fungovat. Ovšem – rizika 

tu jsou (velký úvěr a na dlouho, neplatiči, odmítnutí se připojit, nedostatek štěpky, chyba 

v projektu, změny v dotacích, nevyzpytatelné chování státu …). Takže uvidíme, jak se 

zastupitelé rozhodnou, jestli pokračovat v přípravách projektu (to již znamená výdaje) nebo 

dále nepokračovat. Lehké rozhodnutí to není, to mi věřte. Budeme rádi za co největší odezvu 

od vás - jak pro, tak i proti. 

 

* Česká pošta, Depo Mělník a dodejna v Neratovicích, řeší tíživou personální situaci. Hledají 

zaměstnance na HPP i brigádně. Více info p. Pšenáková, tel. 954 303 691. 
 

* FC Sokol Ovčáry srdečně zve na svá poslední letošní utkání, přijďte fandit! 

9.11.     14:00   Liaz Vehlovice - Sokol Ovčáry 

16.11.   13:30  Sokol Ovčáry - SK Liběchov 


